
P R O T O K Ó Ł 

 z III sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 10 grudnia 2010r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył III sesję 

i po powitaniu radnych, radnych powiatowych, z-cy burmistrza, skarbnika gminy, 

radcy prawnego, Dyrektora PGKiM w Janikowie, sołtysów z terenu Gminy 

Janikowo oraz przybyłych gości  oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec  ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

/lista obecności w załączeniu do protokołu – nr 1/ 

Protokolantem III sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w Janikowie 

Barbara Smolik. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt porządku obrad i poprosił o zgłaszanie 

uwag lub nowych propozycji. 

Wobec nie zgłoszenia uwag Rada jednogłośnie 15 głosami za przyjęła 

następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta: z prac w okresie pomiędzy 

sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 

gminy). 

6. Składanie interpelacji.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny 1q Ŝyta przyjmowanej, jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta 

Janikowo na 2011r. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

sposobu poboru i zwolnień w tym podatku w 2011r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku w 2011r. 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 4 

Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został sporządzony     

i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady, kaŜdy z radnych mógł się z nim 

zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia. Z uwagi na brak poprawek poddał 

protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie – 15 głosami za przyjęła protokół z 

II Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

1. z-ca Burmistrza Jacek Duma poinformował, Ŝe wydano 7 zarządzeń 
burmistrza: 

1) Ustalenia cen biletów i karnetów za korzystanie z hali widowiskowo – 
sportowej w Janikowie.  

 
2) 6 - sporządzenia spisu z natury we wszystkich jednostkach organizacyjnych 

Gminy. 
 
 

Z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Janikowie: 
 

- wydzierŜawiono w przetargu lokal na prowadzenie działalności 
gospodarczej przy ulicy Bp.M.Kozala 3 – pływalnia, za cenę - czynsz 
miesięczny 750,00 zł netto. /załącznik nr 2 do protokółu/ 
 

Następnie z-ca burmistrza przedstawił  stan finansowy gminy:  

-  jednostki budŜetowe -        -       1.541.600,61 zł 

(środki pochodzące z kredytu zaciągniętego w rachunku bankowym)  

-  rachunki dochodów własnych        -             7.579,01 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 09 grudnia 2010r.: 
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- dochody - 41.764.372,35 zł   

- wydatki - 51.992.377,52 zł 

Na dzień 09 grudnia 2010 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 

10.228.005,17 zł   

ZadłuŜenie na dzień 10 grudnia 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 246.246,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

        -   341.343,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.232.357,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -1.562.500,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu PKO BP         -10.600.000,00 zł 

Razem kredyty               -14.982.446,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

10.12.2010r. stanowi 30,9% kwoty planowanych dochodów po zmianach. /zał.nr 

3 do protokółu/ 

Wobec nie zgłoszenia pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu 

obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Na III sesji Rady Miejskiej w Janikowie interpelację złoŜyli: 

1) radna Małgorzata Stolecka: 

 - w sprawie nagłośnienia Sali konferencyjnej, poniewaŜ jest słaba 

słyszalność, 

 - w sprawie nagrywania obrad sesji Rady Miejskiej i transmitowania ich w 

oryginalnym brzmieniu przez telewizję kablową JANSAT.  /zał. nr 4/ 

 

2) radny Krzysztof Wili ński w sprawie utworzenia w tutejszym Urzędzie 

stanowiska do przyjmowania dokumentów wymaganych przez Urząd Skarbowy 
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dla kaŜdego mieszkańca gminy zobowiązanego do rozliczania się z w/w urzędem 

np. Pit-y, VAT, Cit. Radny w interpelacji zwrócił uwagę równieŜ na osoby 

starsze, które muszą rozliczać się z Urzędem Skarbowym. Osoby pracujące 

miałyby ułatwiony kontakt z w/w urzędem. Taki punkt istnieje juŜ w 

Inowrocławskim Urzędzie Miasta. /zał. nr 5/  

 

3) radny Bogdan Kopczyński zadał pytanie dotyczące cen za wynajem hali 

sportowej. Jak zainteresować osoby młode, skoro ceny są tak wysokie? Hala 

mistrzów we Włocławku ma niŜsze opłaty 80 zł. 

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz powiedział, Ŝe radny moŜe ten problem 

zgłosić we wnioskach i zapytaniach. 

  

Punkt 7 

Podjecie uchwały w sprawie określenia ceny 1q Ŝyta przyjmowanego, jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta Janikowo na 

2011 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach komisji, ale poprosił z-cę burmistrza o przybliŜenie 

zapisów uchwały. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma, powiedział, Ŝe propozycja jest, aby podatek rolny 

ustalić w kwocie 30,00 złotych za 1q Ŝyta.  

J.Duma wyjaśnił, Ŝe podatek liczony jest na cały rok od 1 ha przeliczeniowego 

razy 2,5q. Za działki rolne na terenie miasta i wsi, które nie są gospodarstwami  

bierze się stawkę do przeliczenia 5q za 1 ha. Podatek płatny jest w 4 ratach w 

ciągu całego roku. 

Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  0 przeciw,  4 się 

wstrzymało od głosowania. Uchwała została przyjęta.  /zał.nr 6/ 
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Punkt 8 

Podjecie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

sposobu poboru i zwolnień w tym podatku w 2011 roku. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powiedział, Ŝe propozycje stawek były szczegółowo 

omawiane na posiedzeniach komisji Rady i poprosił o przyjęcie uchwały. 

Zaznaczył, Ŝe jest tendencja, aby na najwyŜszym poziomie utrzymać stawkę 

podatku dot. prowadzenia działalności gospodarczej, poniewaŜ na naszym terenie 

jest Soda Ciech. 

Wobec nie zgłoszenia uwag, co do przedstawionego projektu uchwały 

przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za 

przyjęciem uchwały, przeciw 2 i 1 wstrzymującym się od głosowania na 15 

obecnych radnych podczas głosowania. /zał.nr.7 do protokółu/ 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku w 2011 roku. 

Głos zabrał z-ca burmistrza Jacek Duma , który wyjaśnił , Ŝe na komisjach Rady 

ustalono, iŜ podatki od środków transportowych, w porównaniu do podatków 

roku 2010, wzrastają w granicach 5%, jednak nie są ustalone w maksymalnej 

wysokości. śaden z podatków nigdzie nie przekracza 5% wzrostu. 

Jacek Duma poprosił o ustalenie podatku w proponowanej wysokości 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska odczytała treść uchwały. Wobec 

nie zgłoszenia uwag i innych propozycji przystąpiono do głosowania. Uchwała 

została przyjęta 11 głosami za, 0 przeciw i 4 wstrzymującym się od głosowania. 

/zał. nr 8 do protokółu/ 

 

Punkt 10 

Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz powiedział, Ŝe interpelacja w sprawie 

nagłośnienia sali jest słuszna. Trzeba sprawdzić koszt takiego nagłośnienia. 
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Nagrywanie obrad sesji – Przewodniczący Rady poprosił radnego Czerwińskiego 

o zabranie głosu w tej sprawie, poniewaŜ pracuje w JANSACIE.  

Radny wyjaśnił, Ŝe JANSAT jest to Stowarzyszenie Telewizji Kablowej. 

Telewizja jest otwarta na propozycje, ale pracują w niej ludzie, którzy pracują 

takŜe zawodowo. W tej sprawie naleŜałoby spytać Prezesa. W danym momencie 

musiałby być ktoś w studio. W JANSAT nie pracują ludzie na etatach. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby sprawdzić moŜliwości transmisji lub 

nagrywania obrad sesji. 

 

Następnie z-ca burmistrza Jacek Duma udzielił odpowiedzi na interpelację 

radnego K. Wilińskiego, wyjaśniając, Ŝe jeśli chodzi o punkt przyjmowania 

wniosków składanych do urzędu skarbowego takie akcje były juŜ organizowane. 

MoŜna takie stanowisko zorganizować, tylko czy Urząd Skarbowy będzie chciał 

to zrobić. 

 

Punkt 11 i 12 

Wnioski i zapytania. Kolejno głos zabrali. 

1) Z-ca burmistrza Jacek Duma udzielił odpowiedzi na pytanie radnego 

Bogdana Kopczyńskiego dotyczące wysokości stawek opłat za korzystanie z hali 

sportowej. J.Duma powiedział, Ŝe jest to propozycja, brak jest doświadczenia w 

tej kwestii. Stawki ustalono na podstawie informacji zebranych z okolic. 

Zarządzenie zawsze moŜna zmienić. 

 

Głosu udzielono Kierownikowi OSiR Grzegorzowi Płuciennik, który 

powiedział, Ŝe nawiązując do wypowiedzi radnego Kopczyńskiego hala mistrzów 

na pewno ma większe opłaty niŜ 80 złotych. Nasza hala ma wysoki standard. 

Koszt uŜytkowania będzie przewyŜszał koszty utrzymania hali. Zawsze moŜna 

ceny zweryfikować. 

Radny Bogdan Kopczyński powiedział, Ŝe o wysokości opłat na hali mistrzów 

dowiedział się od samej księgowej. Radny zadał pytanie, dla kogo jest zbudowana 
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hala? Dla ludzi bogatych?  Na klatkach schodowych są powieszone informacje, Ŝe 

nie wolno przebywać na klatkach schodowych. Gdzie młodzieŜ ma się 

gromadzić? 

Radny powiedział równieŜ, Ŝe proponuje wykreślenie ze Statutu Gminy § 13, 

poniewaŜ koliduje z dostarczanymi materiałami na sesję. 

 

2) Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, czy 120 zł jest to 

opłata jednorazowa za wstęp na halę, czy to będzie dzielone na ilość osób, które 

weszły w danym momencie na halę? 

Kierownik OSiR wyjaśnił, Ŝe tak, ile osób wejdzie na tyle jest dzielony koszt. Jest 

to stawka godzinowa. 

H.Krzeszewska dodała, Ŝe uwaga radnego Kopczyńskiego o opatach jest słuszna, 

poniewaŜ młodzieŜ trzeba czymś zająć. Czy młodych ludzi będzie stać na wejście 

na halę?  Dziesięć osób będzie trudno zebrać. Osoby, które są zainteresowane 

sportem będą z tego korzystać. Chodzi tutaj o zainteresowanie innych osób, które 

do tej pory sportem się nie interesowały. 

Grzegorz Płuciennik – trzeba poczekać jak to wszystko będzie działało, trzeba to 

przeanalizować. Sam koszt ogrzewania to 6 tys. zł.  

 

3) Radny Bogdan Kopczyński zapytał, co z sobotami i niedzielami na hali. 

Kierownik OSiR wyjaśnił, Ŝe od 3 stycznia 2011r. hala będzie równieŜ czynna w 

soboty i niedziele. Informacje będą w Internecie. 

Radny zapytał, czy będą plakaty, informacja w JanSacie? „Czy jak dzisiaj po sesji 

chcielibyśmy skorzystać z hali to moŜna”? 

G. Płuciennik powiedział, Ŝe jeszcze nie. 

 

4) Radny Robert Padoł powiedział, Ŝe piłkarze z Kołodziejewa jeŜdŜą na salę do 

Dąbrowy Mogileńskiej i tam od osoby za  godzinę płacą 4,50 zł. Radny dodał, 

aby zagrać trzeba zebrać, co najmniej 15-16 osób. W 5 osób nie da się grać 

meczu. Tutaj nie zgadza się z radną Haliną Krzeszewską. Cena jest adekwatna.  
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5) Radny Grzegorz Czerwiński powiedział, Ŝe osobiście uwaŜa, iŜ ceny są 

trochę za duŜe. Jest to informacja od ludzi, z którymi rozmawiał. Karnet 15 wejść 

45 zł, którzy chodzą, co 2 dni, jest to dla osób „tzw. pakujących”. Jeśli chodzi o 

ścianę wspinaczkową, bilet całodzienny 8 zł, karnet 65 zł. Ile czasu moŜna 

spędzać na ścianie wspinaczkowej? Radny dodał, Ŝe ceny naleŜy trochę 

przemyśleć. NaleŜy zwrócić uwagę, Ŝe hala jest dla rekreacji. Nie tylko dla LZS, 

Unii. Ma na nią chodzić młodzieŜ. MoŜe się okazać, Ŝe hala nie będzie dla 

wszystkich. śeby hala nie stała pusta, a ludzie się z nas nie śmiali. Ma być dla 

rekreacji, a nie dla sportu zawodowego.  

 

6) Radny Marcin Mielcarek powiedział, Ŝe moŜna by przez 1 miesiąc zniŜyć 

ceny, aby zachęcić młodzieŜ. Jak im się spodoba to będą chcieli wrócić na halę. 

Radny zapytał o datę wydania decyzji oddania hali, kiedy moŜe otrzymać takie 

dane. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma odpowiedział, Ŝe w poniedziałek. 

Radny zapytał równieŜ, do kogo naleŜy się udać, aby Np. sprawdzić zapis z 

monitoringu. Ile jest w chwili obecnej działających kamer? 

Z-ca burmistrza powiedział, Ŝe uwagi dotyczące hali są to cenne uwagi. Komisja 

Sportu powinna się spotkać z kierownikiem OSiR, Radą Sportu i na roboczo 

ustosunkować się do tych uwag. 

Natomiast, jeśli chodzi o monitoring, to powiedział, Ŝe w kaŜdej chwili Policja 

ma dostęp do monitoringu. W tym tygodniu np. złapano osoby, które kradły 

anteny od sibi radio. J. Duma dodał, Ŝe jeśli ktoś ma interes prawny, to taki 

materiał moŜe otrzymać. Kamer jest 12 moŜe 14, dokładnie teraz nie jest w stanie 

powiedzieć. 

Radny zapytał, kto obsługuje monitoring i czy cały czas ktoś tam jest? 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe kamery w dzień są ustawione na automat. W nocy 

zawsze jest obsługa. Monitoring obsługują osoby z orzeczoną grupą 

niepełnosprawności. 
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Radny M. Mielcarek – czy myślano o przeniesieniu monitoringu na Policję, 

poniewaŜ na Policji cały czas ktoś jest. 

Z-ca burmistrza – juŜ kiedyś monitoring był na Policji. Były pewne podejrzenia, 

Ŝe Policja zamiast obserwować monitoring to wypełnia swoje dokumenty.  

Monitoring utworzony był przy wparciu Państwowego Funduszu osób 

Niepełnosprawnych. Przez okres trzech lat było współfinansowane zatrudnienie 

przy monitoringu. Osoby, które obserwują monitoring dają od razu znać na 

Policję. Zdarzają się przerwy i awarie. Działa to teraz lepiej. 

 

7) Radna Małgorzata Stolecka zapytała pytanie do wiceburmistrza. 

Powiedziała, Ŝe przed wyborami „miały miejsce pewne zajścia przedwyborcze jak 

zrywanie plakatów Komitetu Wyborczego Nowe Janikowo i do dzisiaj nie 

wiadomo, co i jak”. Przerwy i naprawy monitoringu są znane wcześniej. Nie do 

końca jest sprecyzowane, Ŝe wszyscy mają wgląd w monitoring. 

Radna powiedziała, Ŝe Pan Grzegorz Płuciennik powiedział, iŜ koszt utrzymania 

hali jest wysoki. „Termin oddania hali jest duŜo przestrzelony. Ludzi nie 

interesują koszty utrzymania. Jeśli byłyby tańsze bilety to by zachęciło 

mieszkańców do pójścia na halę.”  Radna dodała, Ŝe naleŜy na to spojrzeć innymi 

kategoriami. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powracając do sprawy monitoringu powiedział, Ŝe 

zdarzają się awarie, zaproponował, aby radni kiedyś obejrzeli jak wygląda  

monitoring. 

Natomiast nie moŜna informować społeczeństwa, kiedy jest przerwa na 

monitoringu, było by to zaproszeniem do rozbojów. Kamery chodzą 24 godziny 

na dobę.  

Jacek Duma dodał, Ŝe hala została oddana z opóźnieniem. Gminia otrzymała 

środki na dokończenie hali od Marszałka z funduszy infrastruktury sportowej. 

Przyznano nam na ten cel 2 mln zł, 1,2 mln zł w zeszłym roku i 800 tys. zł. 

Gdybyśmy halę oddali do uŜytku wcześniej gmina nie dostałaby tych środków. 



 10 

Radna M. Stolecka dodała, Ŝe nie moŜe być głównym argumentem wysoki koszt 

utrzymania hali i dlatego bilety są drogie. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz dodał, Ŝe będzie spotkanie i zostanie 

wypracowane stanowisko w tej sprawie. 

 

8) Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zadała pytanie do 

kierownika OSiR. Zapytała, Ŝe w ofercie jest korzystanie ze stołów do pimponga. 

Czy hala jest wyposaŜona w takie stoły?  

Grzegorz Płuciennik odpowiedział, Ŝe tak. Hala wyposaŜona jest w 6 stołów. 

Radna zauwaŜyła, Ŝe jest to gra dla 2 osób, a cena dość wysoka. 

Radny Robert Padoł powiedział, Ŝe sekcje nie płacą. 

H. Krzeszewska powiedziała, Ŝe nie chodzi jej o sekcje, lecz o zwykłe osoby, 

które chcą pograć. 

 

9) Radny Andrzej Wierciszewski zadał pytanie dotyczące zimowego utrzymania 

dróg. Powiedział, Ŝe ”zima jest nieprzewidywalna”. NaleŜy zwrócić uwagę na to, 

Ŝe dzieci do Gimnazjum dojeŜdŜają 700-730. Drogi do tego czasu powinny być juŜ 

odśnieŜone. Aby nie było sytuacji jak ostatnio, Ŝe dyrektor szkoły dzwoni, Ŝeby 

odebrać dziecko ze szkoły, bo moŜe nie dojechać do domu. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powiedział, ze gmina ma podpisaną umowę z 

PGKiM w Janikowie. Drogi mają być przejezdne. Są duŜe trudności z 

odśnieŜaniem dróg powiatowych. Z-ca dodał, Ŝe Burmistrz dzisiaj pojechał na 

spotkanie ze Starostą. Powiat podpisał z PGKiM w Janikowie umowę na 

odśnieŜanie dróg powiatowych, ale PGKiM ma czekać zawsze na decyzję 

powiatu. 

 

10) Radna Mirosława Małek powiedziała, Ŝe wioska Góry jest całkowicie 

sparaliŜowana, autobus z dziećmi wcale nie wjechał do wioski. 
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11) Radny Bogdan Kopczyński powiedział, Ŝe jest takli Ŝart, Ŝe słuŜby drogowe 

mają Ŝałobę, poniewaŜ ”pługi mają opuszczone do połowy” Czy nie idzie tego 

skorygować z powiatem, aby drogi były odśnieŜone? 

 

12) Radny Krzysztof Wiliński – uliczki na ulicy Kasprowicza w ogóle nie są 

odśnieŜone ani na ulicy Jana z Ludziska nie widać, aby ktoś tam odśnieŜał. 

 

13) Radna Małgorzata Stolecka – czy nie moŜna odśnieŜania dróg gminnych 

zaproponować rolnikom, którzy mają sprzęt, a kwestie uregulowania za te prace 

rozliczyć w podatku rolnym. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe kiedyś takie rozwiązanie było juŜ 

stosowane. Po kontroli z Urzędu Skarbowego okazało się, Ŝe jest to oszustwo 

podatkowe. Państwo straciło VAT, poniewaŜ rolnicy nie wystawiali rachunków. 

Jeśli rolnik załoŜy działalność gospodarczą, zapłaci państwu naleŜy podatek 

VAT, wtedy jest to legalne. 

  

14) Radna Mirosława Małek – powiedziała, Ŝe otrzymaliśmy mapki z 

zaznaczonymi drogami do odśnieŜania i kto ma je odśnieŜać. Na mapie w 

Ludzisku jest gospodarstwo, gdzie nie jest zaznaczone w ogóle, kto ma je 

odśnieŜać. Czy w ogóle dojazd do tego gospodarstwa nie będzie odśnieŜony? 

Dyrektor PGKiM Jan Drzewiecki odpowiedział, Ŝe z odśnieŜaniem dróg 

gminnych nie ma problemu, problem jest z odśnieŜaniem dróg powiatowych. 

Umowa z Powiatem jest tak spisana, Ŝe Powiat w kaŜdej chwili moŜe uŜyć 

swojego sprzętu, nie korzystając z usług PGKiM w Janikowie. Została 

przeprowadzona rozmowa z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w 

obecności P. Marka Szubargi. PGKiM będzie mogło samo decydować, kiedy 

wejść z odśnieŜaniem, ale jest to tylko zapewnienie ustne. 

 

15) Radny Marcin Mielcarek  poprosił o podanie jakiegoś telefonu alarmowego. 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe jest zapisany na mapkach, które radni otrzymali. 
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Dyrektor PGKiM dodał, Ŝe telefon czynny jest całą dobę. Na terenie Gminy 

Janikowo drogi powiatowe to większość.  

 

16) Radna Małgorzata Stolecka zapytała Dyrektora PGKiM o drogi 

wojewódzkie, poniewaŜ podczas odśnieŜania śnieg odgarniają, ale zasypują wjazd 

do dróg gminnych. Prosi o interwencję w tej sprawie. Radna dodała, Ŝe nie chodzi 

jej  tutaj o wjazd do samych posesji, ale na drogę gminną. 

 J. Drzewiecki odpowiedział, Ŝe droga wojewódzka w Trlągu jest bardzo wąska i 

cięŜko jest tam wjechać  sprzętowi. Wykona telefon w tej sprawie.  

 

17) Radny Andrzej Wierciszewski zadał pytanie wiceburmistrzowi. Chodzi o 

remont drogi wojewódzkiej, który ma być wykonany. Czy była by moŜliwość 

zrobienia 3 pasa zjazdowego od Trląga do Janikowa, przed przejazdem 

kolejowym? Czy gmina w tym zakresie poczyni jakieś działania? 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe remont drogi wojewódzkiej jest na 

etapie rozpisania przetargu. Do gminy będzie przysłany projekt, gdzie będzie 

moŜna wnosić swoje uwagi. J.Duma dodał, Ŝe jest to cenna uwaga. 

 

18) Radny Krzysztof Wili ński zapytał, co z terminem oddania obwodnicy. 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe wykonawca i nadzór budowlany zgłosił wstrzymanie 

prac ze względu na pogodę. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu powiatowego P. Ryszardowi 

Dernoga, który powiedział, Ŝe był w sobotę o godzinie 1100 w Zarządzie Dróg 

Powiatowych. Osobie, która tam była trudno było wytłumaczyć, gdzie leŜą 

Broniewice, a co dopiero moŜna mówić o odśnieŜaniu tych dróg. P. Dernoga 

powiedział, Ŝe dyŜurny w Zarządzie Dróg powinien mieć taką mapkę z drogami 

w Gminie Janikowo.  
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19) Radny Grzegorz Czerwiński, korzystając z okazji, jak co roku poprosił 

radnych i zebranych sołtysów o wsparcie na koniec roku dla Stowarzyszenia Dar 

Serca. Środki zebrane w zeszłym roku Stowarzyszenie wykorzystało w ten 

sposób, Ŝe dzieci latem pojechały na wycieczkę do Warszawy. 

 

20) Radny Bogdan Kopczyński powiedział, Ŝe dlaczego pomoc swoją 

ukierunkowywać tylko na Dar Serca, a co z innymi biednymi dziećmi. 

„Czy my  moŜemy decydować, komu dać” 

Grzegorz Czerwiński odpowiedział, Ŝe jest to dobrowolne, nikt do niczego nie 

jest zmuszany. Jest duŜo dzieci potrzebujących. Ile by nie było pieniędzy to tyle 

by się wydało. 

Bogdan Kopczyński odpowiedział, Ŝe chciał tylko zasygnalizować problem. 

Przewodniczący Rady poprosił o spokój. Dodał, Ŝe Komisja ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych teŜ pomaga biednym dzieciom. Poprosił 

przewodniczącego tejŜe komisji o informację. 

P.Roman Kiełb, Przewodniczący Komisji ds. Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych powiedział, Ŝe komisja pomaga dzieciom z rodzin 

dotkniętych problemem alkoholizmu i narkomanii. Są to z reguły dzieci biedne. 

Współfinansowane będzie organizowanie paczek dla tych dzieci – około 100 zł na 

dziecko. Dzieci, którym te paczki zostaną dane będzie typował MGOPS z 

Janikowa. Panie z ośrodka są kompetentne i znają to środowisko.  

 

21) Radny Andrzej Wierciszewski zapytał, czy dobrze słyszał, ze Komisja 

Alkoholowa sponsoruje mecze Unii Janikowo. 

R. Kiełb odpowiedział, Ŝe komisja nie dotowała meczy Unii. Zgodnie z przyjętym 

Programem moŜe dotować zdrowy tryb Ŝycia. Komisja dotowała wyjazd na obóz, 

zakup strojów sportowych dla młodzieŜy. „MoŜe nie ma to nic wspólnego z 

terapią, ale młodzieŜ zamiast na piwo pójdzie pograć w piłkę”. 

Radny Wierciszewski powiedział, Ŝe nie chodzi mu o młodzieŜ, ale o mecz 

druŜyny III ligowej. 
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P. R. Kiełb odpowiedział, Ŝe mecze nie były sponsorowane. 

Radny odpowiedział, Ŝe tak na meczu zapowiedział spiker.  

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Bielińska powiedziała, Ŝe to nie było 

przedmiotem sesji. 

Radny A. Wierciszewski odpowiedział, Ŝe ma prawo zapytać, jeśli nie to 

przeprasza. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz powiedział, Ŝe na 20 grudnia zostaje 

zwołana IV sesja i  następna V sesja i 30 grudnia, będzie to sesja budŜetowa. 

Przewodniczący przypomniał o konieczności złoŜenia oświadczeń majątkowych.  

 

Radny Bogdan Kopczyński powiedział, Ŝe nie otrzymał jeszcze odpowiedzi na 

pytanie dotyczące wykreślenia ze statutu § 13 pkt 2. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma odpowiedział, Ŝe sprawa niedotrzymania terminu 

zwołania sesji krótszego niŜ 7 dni to był 1 przypadek, poniewaŜ radni i burmistrz 

składają ślubowanie w ciągu 7-miu dni od dnia ogłoszenia wyników wyborów. 

Zapis ustawowy jest wyŜszy rangą niŜ zapis statutu. Na wszystkie inne sesje 

materiały będą dostarczane na 7 dni przed sesją. MoŜe jednak zdarzyć się taka 

potrzeba, Ŝe za zgodą rady trzeba będzie wprowadzić jakiś punkt do porządku 

obrad . 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1705 zakończył III Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

         

Protokółowała:      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej w Janikowie 

Barbara Smolik 

        Roman Jaszcz 


